
VILNIAUS GEDIMINO TECHNIKOS UNIVERSITETO STUDENTŲ ATSTOVYBĖS

VALDYBOS POSĖDIS

PROTOKOLAS

2024 m. lapkričio 18 d. / 2024-11-18 Nr. 02

Vilnius

Posėdis vyko 2024 m. lapkričio 18 d. 18:30 val., S2 A20

Posėdžio pirmininkas: Ervin Borkovski

Posėdžio sekretorė: Jovita Bžezinskaja

Patikrintas kvorumas: 11 narių.

1 priedas: Dalyvių sąrašas

DARBOTVARKĖ:

1. Darbotvarkės tvirtinimas;

2. Kontrolės komisijos prisistatymas

3. Atstovybės organizuojami renginiai

4. Studentų atstovų Senate rinkimai

5. Studentų atstovų Taryboje rinkimai

6. Įmonių, turinčių ryšių su Rusija, sąrašas

7. El. dokumentų pasirašymo platforma

8. Bendrieji klausimai

1. SVARSTYTA: Darbotvarkės tvirtinimas

NUTARTA: Darbotvarkė patvirtinta

2. SVARSTYTA: Kontrolės komisijos prisistatymas

Prisistato VILNIUS TECH SA Kontrolės komisija.

Idėjos KK veiklai: pirmininkai tikisi, kad KK lankytųsi SA F susirinkimuose ir gautų

grįžtamojo ryšio po jų bei aptartų fakultetų problemas.

KK norėtų:

1. Teikti rekomendacijas kas ketvirtį



2. Stebėti finansinę veiklą

3. Protokolų ir įvairių SA dokumentų viešinimo SA puslapyje stebėjimas

4. Informacijos viešinimo analizė

5. Studentų atstovų rinkimų, kompetencijų kėlimo stebėjimas (seniūnai, SPK, senatas)

6. Rinkimų priežiūra

7. Stebėti veiklos planų sudarymą ir vykdymą

8. Stebėti KLP

9. Narių integracija

10. Prisijungti į įstatų darbo grupę

KK prašo parašyti visuotinių susirinkimų datas, ir atsiųsti rudeninių mokymų programas bei

mokymų aprašymus (kokios veiklos, kokia esmė, kam skirtos), taip pat procentinio

pasiskirstymo dalyvių pagal kursus. Deadline: 11-20 vakaras.

NUTARTA:

Situacija pristatyta, įvyko diskusija, papildomų klausimų nėra.

3. SVARSTYTA: Atstovybės organizuojami renginiai

Fakultetai pristato SA F nuomones apie bendrą renginį. Kai kurie pirmininkai dar

nespėjo priimti vieningo sprendimo su savo SA F dėl fakultetinių renginių sujungimo į vieną

bendrą renginį. Į darbo grupę deleguoti žmones sutinka visi.

NUTARTA:

Vyksta balsavimas dėl vieno didelio SA renginio.

Už: 11

Prieš: 0

Susilaiko: 0

Vyksta balsavimas dėl darbo grupės, kuriai vadovaus ORV, formavimo.

Už: 11



Prieš: 0

Susilaiko: 0

4. SVARSTYTA. Studentų atstovų Senate rinkimai

Prisistato AIF ir FMF kandidatės užimti studentų atstovų senate pozicijas Ugnė

Kerulytė, Austėja Bernatavičiūtė.

NUTARTA:

Vyksta klausimų sesija Ugnei Kerulytei

Klausimas (Goda Šarauskaitė, VGTU SA VVF): Kas tave motyvuoja kandidatuoti?

Atsakymas: Noriu susipažinti su vidiniu universiteto gyvenimu bei tobulėti, kelti savo

kompetencijas atstovaudama mano fakulteto studentus Senate.

Vyksta balsavimas dėl Ugnės Kerulytės kandidatūros užimti studentų atstovo senate poziciją

tvirtinimo

Už: 10

Prieš: 0

Susilaiko: 1

Vyksta klausimų sesija Austėjai Bernatavičiūtei

Klausimas (Goda Šarauskaitė, VGTU SA VVF): Į kurį komitetą eisi?

Atsakymas: Studijų ir studentų.

Klausimas (Rapolas Balna, VGTU SA TIF ): Kodėl būtent į tą?

Atsakymas: Nes jis labiausiai liečia studentus, yra aktualiausias mano fakulteto poreikiams.



Vyksta balsavimas dėl Austėjos Bernatavičiūtės kandidatūros užimti studentų atstovo senate

poziciją tvirtinimo

Už: 11

Prieš: 0

Susilaiko: 0

IŠRINKTI nauji studentų atstovai senate: Ugnė Kerulytė ir Austėja Bernatavičiūtė.

5. SVARSTYTA: Studentų atstovų Taryboje rinkimai

Prisistato kandidatas užimti studentų atstovo Universiteto Taryboje poziciją Ervin

Borkovski.

NUTARTA:

Vyksta klausimų sesija

Klausimas (Goda Šarauskaitė, VGTU SA VVF): Kaip veikia taryba, kokią būtent poziciją

užimsi?

Atsakymas: Taryboje turėsiu atskirą kėdę/balsą. Taryba yra aukščiausias Universiteto organas,

tam tikrais atvejais (dėl akademinių reikalų) senatas turi aukštesnį balsą. Išvardina tarybos

sudėtį.

Klausimo papildymas: Kodėl taryboje tiek daug įmonių atstovų?

Atsakymas: Kad taryboje nebūtų tiesiogiai pavaldžių rektoriui žmonių.

Klausimas (Mantas Jozavitas, VGTU SA MF): Ar buvusi prezidentė tave kažkaip ruošė

šitoms pareigoms?

Atsakymas: Su buvusia prezidente daug kalbėjome apie prezidento pareigas, tame tarpe ir apie

atstovavimą taryboje.



Vyksta balsavimas dėl Ervin Borkovski kandidatūros užimti studentų atstovo universiteto

taryboje poziciją tvirtinimo

Už: 11

Prieš: 0

Susilaiko: 0

6. SVARSTYTA: Įmonių, turinčių ryšių su Rusija, sąrašas

Prezidentas pristato įmonių sąrašą.

NUTARTA:

Vyksta klausimų sesija

Klausimas (Paulina Avižienytė, VGTU SA AF): Ar tai ir LSS sąrašas?

Atsakymas: LSS darbo grupės vadovas nepateisino LSS tarybos lūkesčių, pristatė 30 įmonių

sąrašą, kai reikėjo gairių. Pakeitėme darbo grupės vadovą, iki gruodžio 12d. turi pateikti

gaires su tam tikrais kriterijais. Čia yra mūsų SA sąrašas.

Vyksta balsavimas dėl įmonių, turinčių ryšių su Rusija, sąrašo tvirtinimo

Už: 10

Prieš: 0

Susilaiko: 1

7. SVARSTYTA: El. dokumentų pasirašymo platforma

Prezidentas pristato dokumentų pasirašymo platformą. Metų prenumerata kiekvienai

SA F kainuotų ~52eur per metus, tačiau sutarčių pasirašymas taptų žymiai lengvesnis

ir tvaresnis. Problema, kad reikėtų sutartį iškart pilnai sudaryti, t.y. kiekvienam



dalyviui atskirai ir mėnesiui gautume tik 100 parašų, už papildomus reikėtų mokėti

atskirai.

NUTARTA:

Vyksta klausimų sesija

Klausimas (Austėja Bernatavičiūtė, VGTU SA FMF): O negalėtume pirkti mėnesinio plano,

kad nešvaistytume parašų?

Atsakymas: Tokiu atveju sutartis gali pasirašinėti tik vienas žmogus, o mums reikia daugiau.

Balsavimas nukeliamas į kitą valdybos posėdį (12-04), pirmininkai pasitars su SA F ir

pagalvos.

8. SVARSTYTA: Bendrieji klausimai

Sąskaitų faktūrų platforma: reikėtų bendros sistemos, ne drive’o. Pirmininkai pritaria, kad

reikėtų pasidomėti.

Savanorystės sutartys: Tokių sutarčių nuo šiol nebebus. Tos sutartys labiau būdavo darbo

sutartys, nesudarant visų formalių reikalavimų.

Startuok: FMF, TIF, MF, AF, VVF - Fakultetai turi pranešti delegatų vardus ir pavardes iki

11-19 vakaro.

Administratoriaus pareigos: Prezidentas klausia, ar fakultetai neturi pasiūlymų į

administratoriaus poziciją. Pirmininkai pasidomės.

Įstatų redagavimo darbo grupė: pirmininkai iki kito posėdžio pagalvos, ar nori prisijungti.

Austėja Bernatavičiūtė pasisiūlė.



Veiklos planai: pirmininkai parašo patys, tariasi su komanda, tada pristato prezidentui. Per šią

savaitę sudaromi planai su komandomis, gruodžio 4d. jau tvirtinami planai.

NUTARTA:

Vyksta balsavimas dėl Austėjos Bernatavičiūtės delegavimo į įstatų keitimo darbo grupę.

Už: 10

Prieš: 0

Susilaiko: 1

Vyko diskusijos, papildomų klausimų nėra.

Posėdžio pirmininkas(-ė) (parašas) Ervin Borkovski

Posėdžio sekretorius(-ė) (parašas) Jovita Bžezinskaja

Priedas Nr. 1



Dalyvių ir svečių sąrašas

1. Ervin Borkovski VGTU SA prezidentas

2. Jovita Bžezinskaja VGTU SA viceprezidentė

3. Goda Šarauskaitė VGTU SA VVF Pirmininkė

4. Austėja Bernatavičiūtė VGTU SA FMF Pirmininkė

5. Rapolas Balna VGTU SA TIF Pirmininkas

6. Karolina Balkutė VGTU SA AGAI Pirmininkė

7. Paulina Avižienytė VGTU SA AF pirmininkė

8. Dagnė Kvietkutė VGTU SA KIF pirmininkė

9. Mantas Jozavitas VGTU SA MF pirmininkas

10. Sintija Mikulskytė VGTU SA SF pirmininkė

11. Austėja Krinciūtė VGTU SA EF pirmininkė

12. Ugnė Kerulytė, VGTU SA AIF pirmininkė

13. Danielė Papečkytė VGTU SA CB Organizacinių reikalų vadovė

14. Dominykas Tvaska VGTU SA KK pirmininkas

15. Paula Valaitytė VGTU SA KK narė

16. Rasuolė Kalinauskaitė VGTU SA KK narė


